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LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD 101 SWEDEN 

GUVERNÖRSRÅDET 
 

PROTOKOLL NR 2, 2014-2015 
 
 

Tid: 29 - 31 augusti, 2014 
Plats: Quality Hotel, Örebro 

Närvarande:      GRO Per Janson                                        
                            DG 101 A Anne-Cathrine Karlsson          DG 101B Ingemar Karlsson 
                            DG 101 GD Jan Krångh                            DG 101 N Kia Carlsson 
                            DG 101 P Anna From Lindqvist               DG 101 S Tomas Persson 
                            DG 101 SM Anders Eriksson                    DG 101 SV Kjell-Arne Svensson 
                            DG 101 U Martina Nordlund Isaksson     DG 101 VG Jan-Åke Rispling 

AU: VGRO Annica Nordell, IPGRO Lars Kuntze, Controller Björn Wahlenius 

Övriga deltagare: Cirka 30 st. 
 
Innan mötet: 
Delade GRO Per ut en progressiv MVJ till Jan-Åke Åkerlund för sin insats för LCIF. Vivianne fick ett standar för 
att hon representerat MD på Världens Barns 75 års jubileum.  
 
VGRO Annica Nordell läser upp Lions Etik. 

 Bilaga 

§ 13 GRO hälsar välkommen och öppnar mötet 
GRO Per Janson hälsar alla välkomna och öppnar GR-mötet. 

 

§ 14 Val av sekreterare för GR  
GR beslutar att välja IPGRO Lars Kuntze till sekreterare för GR. 

 

§ 15 Val av justerare 
GR beslutar att välja DG 101 U Martina Nordlund Isaksson och DG 101 GD Jan Krångh att 
justera protokollet 

 

§ 16 a Tillkommande ärenden 
Inga tillkommande ärenden. 

 

§16  b Inkomna skrivelser  

1. Ansökan om bidrag för Casa Minunata 
GR beslutar att avslå begäran om pengar till Casa Minunata. 

9 

2. Orkester Norden 
Rapporten godkännes och läggs till handlingarna. 

10 

3. LCIF 
PID Jan-Åke Åkerlund kommenterar den inkomna skrivelsen.  
Rapporten godkännes och läggs till handlingarna. 
 

12 

4. Riksvalsnämnden 
Riksvalsnämndens ordförande PDG Sven-Erik von Wachenfeldt 

13 
27 
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informerade om arbetsgången i RVN (se bilaga). 
Rapporten godkännes och läggs till handlingarna. 

5. Reserapport Convention 2014 
Rapporten godkännes och läggs till handlingarna. 

14 

§ 16 c Föregående protokoll  
Föregående GR-protokoll (GR1 2014-07-08) föredrogs och lades till       
handlingarna utan anmärkning. 

11 

§ 17 Fastställande av ärendelistan 
GR fastställer ärendelistan. 

 

§ 18 Förslag till sekreterare i GR 2014-2015 
AU föreslår att IPGRO Lars Kuntze skall fungera som sekreterare för GR under 
2014-2015. 
GR beslutar att välja IPGRO Lars Kuntze till sekreterare för GR 2014-2015. 

 

§ 19 MD kontoret   
Rapport från kontorsansvarig Maud Nordell om kontorets arbete och organisation. 
Maud berättade även om strukturen för hemsidan. Cynthia är IT-ansvarig på kontoret. 
Annonsförsäljningen går bra. Pressmeddelande och annat, ut till media, sänds ut från 
kontoret. 
Rapporten godkännes och läggs till handlingarna 

 

§ 20 PR gruppen 
Kommunikationsansvarig Maud Nordell rapporterar om den nyuppstartade PR-
gruppen. 
Rapporten godkännes och läggs till handlingarna 
GR beslutar att Maud och PR-gruppen får fortsätta sitt arbete. 

17 
18 
19 

§ 21 Rapporter:  

a. Medlemsregistret/Aktuellt läge, framtid?  
      Medlemsregistrets status föredras av Sune Karlsson. 
      GR informeras om fördelar och nackdelar med det svenska registret    
      kontra LCI-registret. 
 
      GR beslutar att tillsätta en arbetsgrupp för analys av medlemsregistren 
      Gruppen skall bestå av Sune Karlsson (sammankallande), DG Kjell- 
      Arne Svensson, PGRO Kent Benediktsson och DG Martina Nordlund  
      Isaksson. Analysen skall föreläggas AU före GR 3. 
 
b. LCIF 

PID Jan-Åke Åkerlund informerade om LCIF:s arbete.  Sverige är bäst i 
Europa med insamling per capita av medel till LCIF. 
Syriska flyktingar i Libanon och Jordanien har fått och kommer att få 
hjälp av insamlade medel från Sverige via LCIF. Ett nytt projekt med 
handikappade barn som kommer att förses med proteser skall startas 
upp. Irakiska flyktingar i Libanon kommer att få 100.000 kr till mat. 
LCIF ansvariga på distrikten kommer att kallas till GR3. 
 
Rapporten godkännes och läggs till handlingarna 
 

c. Hjälpkommittén 
IRD Hans Hallberg informerade om Hjälpkommitténs arbete. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

28 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
25 
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Hans informerar också om katastrofberedskapens beslut. 
 
Branden i Västmanland.  
Distrikt 101B får 100.000 kr från katastroffonden att fördela bland 
behövande familjer. 
Distrikt 101U får 50.000 kr. 
 
En fråga kom upp om hur man skall nå de drabbade och hur man skall få 
fram hjälpen. 
 
Sydsudan för mat till barn 
Katastroffonden har beslutat skänka 100.000 kr till detta. 
Hjälpen går från Lions till Lions och det är Lions Club Juba Host i 
Sydsudan som kommer att se till att maten når svältande barn. 
  
Totalt 1025 tält är sända till Irak 
IRD från distrikten har varit på besök på MSB i Kristinehamn. 
IRD Hans visade ett bildspel om hur tälten ser ut och om hur de hanteras 
i samband med utskick och om hur många tält som är utskickade under 
tidigare år. 
 
Hjälpkommittén frågar GR om möjligheten att tillskjuta 1 milj. för inköp 
av nya tält. 
 
GR beslutar att nya tält skall inköpas för 1 milj. kr. 
 

d. Ungdomskommittén 
YED Mats Granath rapporterar om Ungdomskommitténs arbete i 
samband med ungdomsutbyte och lägerverksamhet. YED Mats 
presenterar MD:s narkotikaansvarige Felle Fernholm. 
 
Rapporten godkännes och läggs till handlingarna. 
 

e. GLT 
MDGLT Anna-Maria Bernstein rapporterar om den gemensamma ZO-
utbildningen på MD. Utbildningen skedde i 3 regioner. Syd, Mitt och 
Nord. Totalt antal deltagare var 47. Även DG från distrikten deltog. 
MDGLT presenterade enkäten från utbildningen (se bilaga) 
 
Rapporten godkännes och läggs till handlingarna. 
 

f. GMT 
MDGMT Joakim Värn kunde inte närvara på grund av sjukdom. Han 
har lämnat en skriftlig rapport som lästes upp av GRO. 
 
Rapporten godkännes och läggs till handlingarna. 
 

g. LEO 
Leoansvarig PDG Mattias Öberg propagerar för att alla DG om 
viktigheten av att starta upp nya LEO-klubbar i distrikten. PDG Gunilla 
Persson poängterar att LEO-verksamheten är en aktivitet. 
Sweekend för LEO i Europa kommer att anordnas i Uppsala 8-10 
oktober. 
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Rapporten godkännes och läggs till handlingarna. 
 

h. Stadgesekreteraren 
Stadgesekreteraren PDG Bengt Almqvist meddelar GR att arbetet med 
genomgång av stadgar och arbetsordningar kommer att starta upp 
snarast. 
 
Rapporten godkännes och läggs till handlingarna. 
 

i. Sveriges Lions hjälpfond 
Ordförande för Sveriges Lions hjälpfond PDG Bengtåke Johansson 
rapporterar från fondens arbete och visar upp fondens hemsida med bl.a. 
möjligheten om att göra inköp via hemsidan. En viss procent av inköpen 
hamnar på hjälpfonden.  
Hjälpfonden har nu också gått med i FRII. 
 
Rapporten godkännes och läggs till handlingarna. 
 

j. Världens Barn 
MD representant i Världens Barn PGRO Vivianne Eriksson 
rapporterar om att hon deltagit som representant för MD på Rädda 
Barnens 75-årsjubileum. 
Hon rapporterade också om årets Världens Barn projekt. 
Insamlingsdagar för VB är 27 september och 4 oktober. 
Noveller till Världens Barn kommer inte att finnas i år. 
I år kommer det i stället att finnas en låda med choklad för 300:- (där 
150 kr går till Världens Barn) och en mindre kartong för 150:-. (75 kr till 
Världens Barn). 
 
 
Rapporten godkännes och läggs till handlingarna. 
 

k. Nordiska Koordinatorn 
PGRO Finn Bangsgaard (Nordisk Koordinator) rapporterar från 
convention i Toronto och om att arbetet för convention 2015 har börjat. 
 
Rapporten godkännes och läggs till handlingarna. 

§ 22 Ekonomi  

a. Placeringspolicyn 
 
Rapporten godkännes och läggs till handlingarna. 

4 

b. Arbetsordningen för Placeringskommittén 
 
GR beslutar att godkänna arbetsordningen för placeringskommittén 

5 

c. Placeringskommitténs protokoll 
 
Rapporten godkännes och läggs till handlingarna. 

20 

d. Projektsaldo 
AU bör se över hanteringen av kontot Oskarshamnslägret som idag har 

21 
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ett minussaldo. 
 
Rapporten godkännes och läggs till handlingarna. 

§ 23 Redovisning av riksmötesprotokoll 2014 
Rapporten godkännes och läggs till handlingarna. 

 

§ 23 Riksmöte 2015 
GRO Per redovisar från ett möte med riksmöteskommittén för RM 2015. 
AU kommer att ha ett möte med kommittén i Lund den 4 oktober 2014. 
Rapporten godkännes och läggs till handlingarna. 

 

§ 24 Conventionresa till Hawaii 2015 
AU föreslår GR besluta att genomföra en turistresa till Convention 2015. 
Ett förslag är också att reseledarskapet för conventionresan skall annonseras i nästa 
LION. 
GR beslutar enligt AU:s förslag. 

 

§ 25 GLT/GMT grupper (MD grupp) 
AU har beslutat att GRO ingår i GLT gruppen och VGRO ingår i GMT gruppen. 

 

§ 26 RLLI 
Ansvarig utbildare för RLLI PGRO Finn Bangsgaard vädjar till GR att DG aktivt ser 
till att anmäla personer till RLLI-kursen den 17-19 oktober 2014. 
GRO upprepar viktigheten i detta. 
Rapporten godkännes och läggs till handlingarna. 

 

§ 27 Hand i Hand projektet ( kontaktperson/-er ) 
AU föreslår GR att utöver PDG Ulf Bengtsson tillsätta PDG Lars-Åke Lindman i 
Hand i Hand projektet. 
GR beslutar enligt AU:s förslag 
 
PDG Ralf Melin berättar mer om projektet som nu är i gång i Karikili i Indien och 
om att det nu finns möjligheter för distrikten att ansöka från LCIF om ett bidrag för 
att starta upp egna projekt för mikrolån. Projektansökan skall alltid gå via MD. 
GR beslutar att ge AU i uppdrag att fortsätta arbetet med Hand i Hand. 

 

§ 28 RM i framtiden 
AU föreslår GR att fatta beslut om en arbetsgrupp.  
PDG Gunilla Persson föreslås ingå i gruppen som sammankallande. 
GR beslutar att en arbetsgrupp skall bildas och att PDG Gunilla Person skall ingå 
där. AU får i uppgift att ge GR förslag på nya namn som skall ingå i arbetsgruppen.  

 

§ 29 Women in Lions 
PDG Eva Persson som är utsedd av GR att vara MD:s representant i nordiska 
gruppen för ”Women i Lions” rapporterar från symposium i Norge.  
I rapporten finns förslag på hur man skall öka antalet kvinnliga medlemmar i Lions. 
Det finns också möjlighet att begära pengar från LCI om man startar upp ett nytt 
projekt i distrikten. 
 
AU föreslår GR att besluta om att omfördela budgeten med 50 000 till arbetet med 
Women in Lions. 
GR beslutar enligt AU:s förslag med tillägget att ansvarig för ”Women in Lions” på 
MD skall göra en budget och en redovisning på hur pengarna skall användas. 

 
Förslag till beslut för Guvernörsrådet 
 

22 
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1. Guvernörsrådet beslutar anta förslagsläggarens projektbeskrivning. 
2. Guvernörsrådet anmodar MDs representant att inkomma med en budget för 

den delen av arbetet som gäller hennes ansvarsområde. 
3. Guvernörsrådet anmodar MDs representant att förslå kandidater till distriktens 

ansvarige för arbetsgruppen inom distrikten. 
4. Guvernörsrådet anmodar respektive Distriktsguvernör att göra upp en budget 

för distriktets ”Women in Lions” representants arbete. 
 
GR beslutar att punkt nummer 1 i underlaget skall antas. 
GR beslutar DG och distrikten skall samordna med MD-ansvarig enligt punkt 3. 

§ 30 Ambassadörer i Lions 
PDG Ralf Melin informerar om de artister som verkat som ambassadörer för Lions i 
olika samhanhang och redogjorde i övrigt från innehållet i den insända skrivelsen. 
 
GRO Per förslår GR att besluta om fortsatt arbete med det föreslagna konceptet med 
att skaffa ambassadörer för Lions lett av PDG Ralph Melin (som samordnare) 
tillsammans med 2 personer DG101P Anna From Lindqvist och DG101B Ingemar 
Karlsson. 
GR beslutar enligt förslag. 

16 

§ 31 Lions Quest tillsammans 
MDDNO Felle Fernholm rapporterar från styrelsemötet i Lions Quest och ber 
distriktsguvernörerna  att verka för att utöka antalet Lions Quest-kurser i sina 
distrikt. Felle kommer att sända ut idéer till distriktsguvernörerna och DNO om hur 
man skall marknadsföra Lions Quest i distrikten.  
Rapporten godkännes och läggs till handlingarna. 

 

§ 32 Världens Barn/Projekt  
IRD Hans Hallberg redogjorde för de Världens Barn-projekt som pågår i Lions regi 
och visar också upp de projektansökningarna som inkommit. Hjälpkommittén har 
ett förslag på prioritering av ansökningarna och som sedan skall lämnas vidare som 
förslag till Världens Barn-kommittén.  

 
• Fortsättning av projektet diabetes i Sri Lanka. 1 000 750 kr. 
• Ögonklinik i Burkina Faso. 851 000 kr. 
• Skolbygge i Mexiko. 550 831 kr. 

 
GR godkänner Hjälpkommitténs förslag på prioritering av projekten.  

25 

§ 33 GR 3 med besök av IP Joe Preston 
GRO Per informerar om besök av IP på GR3 i Göteborg. 
Rapporten godkännes och läggs till handlingarna. 

 

§ 34 Distriktsguvernörers rapporter mm 
 
101A Planeringsarbetet inför året har startat. DG har deltagit på Zonutbildningen. 
DR-möte kommer att vara den 6-7 september. Extra DM kommer att vara den 27 
september. Klubbesöken planeras och delas upp bland DR. Medlemsantalet 
sjunker även i distrikt 101A. 
 
101B Man har sparkat igång med planeringen efter convention. Viktigt att 
planeringen genomförs i framåtanda. DR-möte sker 7 september. Har också 
besökt Zonutbildningen. En kampanj för klubbarna kommer att dras igång i 
september. Återkommer senare med redovisning.   
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101GD Har haft en hektisk månad med bl.a. ZO utbildning. Utbildningen var 
mycket lyckad och fortsättning följer. DR-rådsmöte har hållits och ett extra DM 
kommer under hösten. Klubbmötena planeras svårighet är att hinna med att 
besöka alla klubbarna under hösten.  
 
101N DR-mötet kommer att ske under September. Viktigt att planera bra inför 
året. Zonutbildningen har genomförts med många positiva deltagare. Distriktet 
kommer att arbeta med konceptet KIA (Klubbens Inre Arbete). ”Vad är Lions” är 
ett ledord i distriktsarbetet. 
 
101P Två uppstartsmöte har hållits. Där har man lagt planer inför året. Utbildning 
kommer att hållas om ”Klubbens Inre Arbete” (KIA). Framtid Förnyelse 
Föryngring (från Verksamhetsplanen) är ett riktmärke i allt arbete i distriktet.  
 
101S Har besökt distriktets ungdomsläger. 20 ungdomar var med på lägret. 
Zonutbildningen har genomförts. Lions Burn Camp (en aktivitet från 101A) 
kommer i höst att genomföras i Skåne. Har haft mycket arbetat med att synas i 
pressen och har då lyckats med att få in flera artiklar i tidningarna. 
 
101SM Arbetet med projektet ”Lions Lyfter” fortsätter. Genomgången sker på 
klubbnivå. På de klubbar där projektet har genomförts gör man en uppföljning. 
Målet är att starta filialklubbar. Diabetsläger för ungdomar kommer att 
genomföras. Planering för ungdomsläger 2016 har startat. Nu går vi från ord till 
handling när det gäller medlemstillväxten. Ask 1 (IP Prestons ledord). 
 
101SV Stiltje hos klubbarna under sommaren. Skall göra ett klubbesök på en 
klubb där man skall samla in glasögon och få besök av Vision for All. Syns vi 
inte så finns vi inte. Extra distriktsmöte kommer under hösten. Skall försöka att 
besöka alla zoner. 
 
101U DR-möte har genomförts. En egen zonutbildning har genomförts av 
distriktet. Camp Viking med 20 deltagare har skett. ”Öregrundsmåndagarna”  har 
genomförts av LC Öregrund. Överskottet från den aktiviteten blev ca 250.000 kr 
som går till Lions Cancerforskningsfond i Uppsala.  
 
101VG Läget är gott i distriktet. Dock ej när det gäller medlemstillväxten. 
Dagens siffra är -7 (netto). Träffas Trivas och Tjäna kommer att vara ett ledord i 
distriktets arbete i samband med planeringen.  

§ 35 Övriga frågor 
PDG Mats Granath informerar om sitt uppdrag som general för Lions 100-
årsjubileum. 
Mats vill ha en person från varje distrikt som ingår i kommittén. 
GR godkänner rapporten och återkommer med namn till PDG Mats Granath. 

 

§ 36 Mötet avslutas 
IPGRO tackar GRO för väl genomfört sammanträde. 
Då intet mer finns att behandla, tackar GRO för visat intresse samt förklarar mötet 
avslutat. 
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Per Janson   Lars Kuntze 
Mötesordförande/GRO   Mötessekreterare/IPGRO 
 
Justeras: 
   
 
  
 
 
 
DG 101U    DG 101GD 
Martina Nordlund Isaksson Jan Krångh 





                          THE INTERNATIONAL ASSOCIATION OF 


                 LIONS CLUBS 
                                              (Lions Clubs International) 


                                  MULTIPELDISTRIKT 101 SVERIGE 
 


2014-2015       Bil 4 
       2014-+7-28 


Policy vid placeringar i finansiella instrument. 
 


1) Syfte 
Syftet med policyn är att formulera ett ramverk för förvaltningen av Multipeldistriktets 
(MDs) finansiella tillgångar med avseende på avkastning  och riskspridning. Målet skall vara 
att placera tillgångarna till låg risk samt att skapa en tillväxt som är inflationsskyddad.  


2) Etik 
Vid val av placeringsinstrument skall alltid Lionrörelsens etiska normer beaktas innebärande 
bland annat att placeringar får ske endast i verksamheter som respekterar mänskliga 
rättigheter och värnar om en god miljö. Placeringar får inte ske i verksamheter som direkt 
omfattar tillverkning av eller handel med vapen, alkohol, tobak, pornografi eller kommersiell 
spelverksamhet. Placeringar får inte heller ske i verksamhet som kan misstänkas vara 
inblandad i eller bli inblandad i korruption. Placeringar i fonder får ske endast hos svenska 
fondbolag som är medlemmar i Fondbolagens förening och uttryckligen följer Svensk kod 
för fondbolag. 


3) Placeringsinstrument 
Placering av MDs finansiella tillgångar skall kunna ske i alla på marknaden förekommande 
likvida finansiella instrument, med undantag för: 


a) enskilda aktier 


b) smala aktiefonder, såsom branschfonder, småbolagsfonder och fonder inriktade på 
utvecklingsländer 


c) räntefonder, som är speciellt inriktade på placeringar i värdepapper med hög kreditrisk, 
så kallade ”junk bonds”. 


d) derivatinstrument 


4) Placeringsvaluta 
Placering får endast ske i värdepapper utgivna i svenska kronor.  


5) Kassalikviditet 
Vid placering skall MDs överblickbara likviditetsbehov beaktas. 


 


6) Begränsningar 


a) MDs bankkonton och därtill hörande kringtjänster ska ligga hos en av de fyra svenska 
storbankerna eller hos andra finansinstitut, som omfattas av den statliga 
insättningsgarantin.I det senare fallet får det placerade beloppet ej överstiga 
garantibeloppet, för närvarande EUR 100 000. 


b) MDs tillgångar får endast placeras i likvida tillgångar där andrahandsmarknaden är 
garanterad. 


c) Högst 25 % av tillgångarna får placeras i aktierelaterade instrument. 


 








                            THE INTERNATIONAL ASSOCIATION OF 


                 LIONS CLUBS 
                                                                        (Lions Clubs International) 


                                             MULTIPELDISTRIKT 101 SVERIGE 
 


2014-2015       Bil 5 
       2014-07-28 


 
Arbetsordning för den Rådgivande Placeringsgruppen 


 


Ansvarig uppdragsgivare: Guvernörsrådet (GR) 


Gruppens sammansättning: Multipeldistriktets (MDs) Rådgivande 
Placeringsgrupp (Gruppen) skall ha tre ledamöter, 
vilka utses av GR. 


Uppdraget:  Gruppen skall bistå MDs arbetsutskott (AU) med råd 
och stöd när den gäller placering av MDs finansiella 
tillgångar. Gruppen kan utnyttja den externa 
kompetens som Gruppen bedömer nödvändig för att 
fullfölja uppdraget. Vid sin rådgivning skall Gruppen 
iaktta MDs Placeringspolicy. 


Gruppen ansvarar för att varje rekommendation till 
AU grundas på egen kunskap och erfarenhet, med 
eller utan inhämtad information från extern 
sakkunnig. 


Eventuell förhandling med placeringsinstitut om 
individuella villkor utöver generella erbjudanden 
skall genomföras av Gruppens ordförande. 


Samtliga förslag skall muntligen framläggas till AU 
och därefter överlämnas i skriftligt protokoll. 


AU håller Gruppen informerad om alla av AU 
beslutade och genomförda placeringar. 


Omprövning:  Det åligger Gruppen att årligen presentera förslag till 
Placeringspolicy och Arbetsordning för omprövning 
av GR. I den händelse GR väljer att utforma Policy 
och Arbetsordning själv skall Gruppen beredas 
tillfälle att yttra sig över dokumenten före beslut i 
GR. 


 


 // Gruppen 2013-09-27 
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Jan-Åke Åkerlund 
PID/LCIF MDC 
Tfn: 040457852, 0705708058 
jan.ake.akerlund@gmail.com  
 


(Lions Internationella Hjälpfond) 
Arbetar efter devisen: 
Lokal service – Global påverkan 
Inom följande fyra (4) huvudområden 
* Bevara syn * Hjälpa ungdomar   
* Tillhandahålla katastrofhjälp * Humanitära insatser 
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      2014-08-08 
  
  2014-08-08 


     2014-08-07 


Till GR/AU 


 


Syd Sudan - svältkatastrof 
Syd Sudan, världens yngsta nation – 4 år – står inför en svår svältkatastrof.  


World Food Program och UNICEF reste till södra Sudan förra veckan. Grupperna säger att nästan 1 mil-
jon barn under 5 behöver matleveranser för att bekämpa akut undernäring. Uppskattningsvis 50.000 barn 
löper risk för död.  


"Världen bör inte vänta på en svält att meddelas när barn här dör", säger UNICEFs högsta chef Anthony 
Lake. "Vi måste alla göra mer, och snabbt, för att hålla fler barn vid liv." 


Regimen i Syd Sudan, liksom UNICEF, vädjar om allt upptänkligt stöd från NGOs. 


Det finns Lions i Syd Sudan, LC Juba Host. Dess President har vädjat om hjälp. Kontakt finns. 


Min bästa kontakt finns i Nairobi, Kenya, PID Manoj Shah, en ledande person inom Afrikas Lions. 


PID Shah och undertecknad har uppmärksammat LCIF på förhållandena och avvaktar svar. 


Vår tidigare samarbetspartner, MAF (missionsflyget), flyger dagligen med fyra plan till områden i Syd 
Sudan där vägnätet är obefintligt, men där mindre plan kan landa på små enkla fält. MAF flyger bland 
annat år Rädda Barnen. 


Om AU och Hjälpkommittén bestämmer sig för att gå in med katastrofhjälp kan undertecknad hjälpa till 
med kontakter. Även insatser med tält kan bli av stort värde enligt uppgift från PID Shah. 


Hälsningar 


Jan-Åke     
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----Ursprungligt meddelande---- 
Från: vonwachenfeldt@gmail.com 
Datum: 2014-08-06 18:47 
Till: "GRO"<gro@lions.se> 
Ärende: RVN 
 
Hej GRO!  
Hoppas att sommaren har varit bra och skön! 
Jag kommer till GR mötet i Örebro i slutet av aug och vill gärna ha med en punkt, RVN, 
på dagordning.  
Och diskutera om vilka olika poster som skall finnas med på nomineringsblanketten 2014-
2015. 
Mvh 
Sven-Eric von Wachenfeldt  
 
 
--  
Mvh 
Sven-Eric von Wachenfeldt 
Tallörtsgatan 31 
671 52 Arvika 
070-670 44 76 
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Vi hjälper 
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RESERAPPORT CONVENTION, TORONTO, KANADA, 2014 
 
FÖRE RESAN 
Sedvanlig upphandling av resan för den svenska vinnardelegationen gjordes och även i år erhöll Winslow 
Travel förtroendet att leverera resan. 
AU föreslog och GR beslöt att undetecknad skulle fungera som reseledare för gruppen. 
 
Efter att gruppen blev klar informerades samtliga vid ett flertal tillfällen via mejl om vad resan skulle 
innehålla och vilka förberedelser som skulle till. Detta visade sig vara ett viktigt steg i förberedelserna. 
 
En vecka före avresan fick en deltagare lämna återbud och denna plats ersattes genom att en deltagare tog med 
sig sin maka, Winslow Travel var behjälplig med att justera redan utskrivna biljetter. 
 
Totalt var det 12 deltagare som var anmälda varav ett par reste på egen hand men anslöt i Toronto, dock inte 
på samma hotell som vi övriga bodde på. 
 
UNDER RESAN OCH VISTELSEN I KANADA 
Gruppen samlades på Kastrups flygplats i Köpenhamn för gemensam incheckning. Detta gick smidigt. 
Vid ankomsten till Kanada fanns guide och buss för att ta oss till hotellet. Vi inkvarterades intillvarandra på 
hotellet vilket visade sig fördelaktigt. På eftermiddagaran/kvällen satte jag upp anslag i korridoren med 
upplysningar om vad som skulle hända dagen efter. 
 
Gruppen deltog i de gemensamma aktiviteterna Get-Together, Paraden och Nordiska Hospitalityroom. Vidare 
deltog gruppen i samtliga sessioner inom Concention-ramarna samt deltog också en del i de seminarium som 
arrangerades. 
 
Kvällarna var ganska fria och deltagarna gjorde vad de ville tillsammans eller var för sig. 
 
Sista dagen i Kanada användes för en utflykt till Niagara-fallen vilken uppskattades av samtliga. Utöver fallen 
besökte vi också en liten stad med små hus och butiker, olikt Toronto med sina skyskrapor. Vi hann också 
med en vinprovning innan färden ställdes mot flygplatsen för hemfärd. 
 
EFTER RESAN 
Deltagarna har ombetts att ge sin synpunkt på resan (se bilagor) och fick samtliga en CD-skiva med de foton 
som jag själv tog och som förhoppningsvis kan vara ett litet minne från vår resa. 
 
SAMMANFATTNING 
2014 års resa till Convention genomfördes utan några som helst problem. Winslow Travel har gjort ett 
utmärkt jobb, deltagarna ytterst positiva utan något som helst framfört problem. Hela vistelsen var positiv och 
vädret var verkligen med oss denna vecka. 
 
Jag är ytterst tacksam gentemot GR att få haft detta hedersuppdrag. 
 
Höllviken 2014-08-03 
Kent Benediktsson 


 Kent Benediktsson * Trulsibrunnvägen 7 * 23638  Höllviken 
Guvernörsrådets ordförande 2012-2013 
0701-49 25 40  * kent@benediktsson.se 


     
 







 


SYNPUNKTER FRÅN RESANDE: 
 
Hej 
Här kommer Toronto 
Före resan tyckte vi att det skulle bli en upplevelse att komma till Lions Convent. 
Allt var över förväntan: Get Togetherpartyr, Nordiska partyt, paraden, Conventet, uppträdandet. 
Bra med bussar till de olika evenemangen. Bra väder. 
Niagarafallen slog det mesta. Trevliga reskamrater och ledare. 
 
Hej Kent 
Med en så bra reseledare och trevliga reskamrater, kan det inte bli annat än bra. Konventet var mycket 
proffsigt anordnat. 
Vi var lite betänksamma att det kunde bli långrandigt, men det var intressant hela tiden. Fakta blandat med 
lättsam underhållning gjorde att tiden bara flög iväg. 
Denna resa, som vi fick förmånen att vara med om, har givit oss en helt annan bild av Lions. Att det är så stort 
och aktivt på hela jordklotet med så många engagerade själar, gör att man sporras på ett helt annat sätt än 
tidigare, att ta sig an Lionsarbetet. 
Det imponerade också på oss att presidenten var en så god talare och gjorde ett så fängslande framträdande. 
Ska man ha någon kritisk åsikt, så är det isåfall att besöket på vingården kändes lite väl forcerat. Där hade vi 
gärna spenderat ytterligare en timme. 
Tack för ett intressant och trevligt konvention 
 
                 Hej Kent. 
Först och främst ett stort tack till Dig för Ditt sätt att guida oss. 
Då Karin och jag har varit på konvention för, har vi möjlighet att jämföra våra upplevelser. Vi vill 
därför betygsätta reseledningen på båda vår resor 
på en skala från 1 till 10  Där 10 självfallet är bäst. 
  
Information före avresan:       Seattle:       1 
                                               Toronto:      10 
  
Information under konvention veckan:       Seattle:     1 
                                                                   Toronto:    10 
 
Om vi tvunget måste jämföra Seattle med Toronto. Då får Seattle en hel del plus i kanten, men det 
är två olika städer och därför olika förutsättningar.  
Karin och jag har lite åsikter om WINSLOW TRAVEL AB. 
Vi förstår att Dom har en guldkalv, som en gång om året sprider stjärnglans på deras firma, så då 
tycker vi att dom ska se till att varje par hamnar bredvid 
varandra på flyget. Det är elementärt och till och med ett enkelt charterbolag klara det.  
Dom ska också se till att deras gäster inte ska vänta 4 timmar på Kastrup på ett flyg till Stockholm. 
Det är ett mycket taskigt sätt att tjäna ett par kronor till. 
Det är i dagens läge möjligt att jämföra priser på olika resebyråer, och Winslow Travel  är definitivt 
inte dom billigaste. Så till dom som organisera resor till konvention 
Tänk Nytt.                 WINSLOW TRAVEL AB   betyg:   1 
  
Vår reseleder har till och med bekymrat sig om vår färd från Kastrup och hemmet.   Betyg:        
Seattle:  1                                                                                                                                               
   Toronto:      10 
 
 







 


  
Om våra resekompisar läser detta, så sänder Karin och jag våra varma hälsningar och tack för 
trevligt sällskap. 
 
Hej Kent! 
Ett hjärtligt tack från Annbritt och Göran i Hällefors för en mycket väl förberedd och genomförd resa till 
Toronto. 
Vi delar helt Stefan Lydigs positiva omdöme.-Vi uppskattar även att vi träffade så många trevliga och 
pratsamma Lions från en mängd olika länder förutom våra svenska Lions. 
Vi kom hem i torsdags kväll vid 22-tiden efter ett antal stopp  på den 27 mil långa resan. 
Nu har vi flyttat ut till vår lilla ö mellan Grythyttan och Loka Brunn och kan koppla av mellan byggande och 
andra praktiska aktiviteter för att man ska kunna bo här med nästan samma standard som i villan i Hällefors 
13 kilometer härifrån. 
Hör av dig om ni kommer till Bergslagen! 
 
Jag och Britt-Marie hade stora förväntningar att resa till ett nytt land samt vara med på en Världskongress 
inom Lionsrörelsen. 
  
Informationen före resan var exemplarisk. Hade vi frågor fick vi snabbt svar från vår reseledare. 
Biljetter och info från resebyrån fungerade utmärkt. 
Vår grupp träffades i Köpenhamn och kunde bekanta oss efter hand i planet men framför allt första kontakten 
då vi anlände till Toronto flygplats där vi fångades upp av lokale reseguiden sedan info i bussen till hotellet. 
Allt fungerade som förväntat. Busstransporter till och från congresscentret fungerade bra. Vi upplevde att vi 
hade en del fritid också att umgås i gruppen, äta god mat och se oss om i staden om än att det var transporter i 
den stora staden. Mycket bra hotell. Vi valde att själva köpa frukost vilket inte var några svårigheter. En 
veckas MC Donaldsfrukost klarar alla Lions. 
Rundtur med buss och båt och besök i CN Tower hanns med. Framförallt var upplevelsen stor att få vara med 
på invigning i ACC center med alla Lions från  alla världens hörn. En mycket väl genomförd Congress 
utmärkt ledd av vår världspresident. 
  
Extradagen med färd till Niagara var något forcerad. För vår del hade vi nöjt oss med Niagarfallen samt 
Niagara on the Lake för att få ut mer tid i staden Niagara som är mycket vacker och pittoresk. Lunchen vid 
Niagara kunde varit bättre med mat sisådär om jag får gradera. Stressad personal som hade svårt med 
förståelsen på skillnaden mellan glutenintollerans och laktosintollerans.   
  
Trots sista dagens stress en mycket bra och trevlig upplevelseresa och nu i efterhand få smälta in intrycken 
med bra fotografier och en del film att delge klubben. 
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----Ursprungligt meddelande---- 
Från: ralf.melin@telia.com 
Datum: 2014-06-23 17:49 
Till: <vgro@lions.se> 
Ärende: Magnus Bäcklund 


Hej Per 
Magnus är en artist som fick årets Lions Kulturpris i Linköping. Han är en del av tidigare FAME 
tillsammans med Jessica Andersson, har deltagit i två Melodifestivaler och placerat sig bra. Nu 
blandar han musicerandet med att vara kommersiell pilot och kör en hel del musikevents 
tillsammans med vänner. Han blev oerhört stolt och glad över att bli utnämnd till Lions-
ambassadör och vill gärna hjälpa till framöver. Han ringde mig och berättade att han har 
införskaffat ett tvåmotorigt flygplan och som skulle vara perfekt för att utveckla Lions 
ytterligare. Hans idé är att distrikten hittar ett projekt som är värt att göra något av – 
exempelvis bygga till ett dagis, samla in pengar till ett äldreboende, fixa en skateboardramp – 
dvs ett projekt som samlar människor som gör något tillsammans vid ett tillfälle, träffas och 
gör saker färdigt. (Lite Hyland-stuk) Spelar ingen roll var i Sverige vi är! Magnus kommer dit 
med vänner, sjunger och ger credit till Lions. Om klubbar, zoner, distrikt kommer med projekt 
som kan engagera samhället över en dag, så kommer han och hjälper till. Han vill att jag ska 
träffa en producent på SVT för att se om vi kan bygga ett koncept över detta, vilket jag tror att 
vi kan, dvs vi kan bli ett TV-inslag på sikt. Man behöver, både SVT och TV4, nämligen tv från 
hela Sverige eftersom det inte finns sådan just nu. Vi kan/bör koppla aktiviteten runt en av 
våra åtaganden, exempelvis Mässlingsinitiativet eller Barndiabetes. Skälet skulle då vara att vi 
skulle vilja ha stöd från ett biomed-företag för de fasta kostnaderna (flygbensin etc.) För 
Guvenörerna gäller i sådant fall att man a) gillar idén b) hittar lämpliga lokala projekt som kan 
stärka klubben/zonen och c) samordnar detta med varandra. Möjligen kan det uppstå lokala 
kostnader, men dessa borde snarast bero på planering/brist på planering. Lotterier och loppis 
finns ju alltid! Magnus tycker detta vore väldigt kul och givande för att hjälpa barn och 
ungdom mfl. Själv är jag villig att bli en resurs att se till att detta blir verklighet. Vad tycker du? 
mvh //Ralf M 
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Rapport till guvernörsrådet nr 2, 2014-2015 , om Lions annonsering våren 2014. 


Bakgrund: 
Sveriges Lions, MD 101, hade en årlig budget av 86 000 kronor till marknadsföring/annonsering förra 
verksamhetsåret.  


Den delas upp i annonsering på två gånger: I november/december samt maj.  
Skäl: Då är klubbarna som mest synliga ute på ”gator och torg”. Annonseringen ger då en synergieffekt i 
synlighet.  


86 000 kronor per år är inte mycket pengar. Koncentration görs därför till dessa två tillfällen och vi 
använder de kanaler vi vet att vi når vår målgrupp i, som är upparbetade och där vi får kraftiga rabatter. 
Detta för att använda de få pengar vi har effektivt.  


Målgrupp: 
Utmejslades i och med förarbetet till Lions investering i varumärkeskampanjen. Kan sammanfattas med 
”den goda givaren”, personer från 30 år och uppåt i hela Sverige, som kan tänkas både stödja Lions 
arbete och/eller bli medlemmar.  


Var/kanaler: 
Även lämpliga kanaler att annonsera i, där vi vet att vi når målgruppen, togs fram i samband med 
förarbetet till varumärkeskampanjen. Återigen, då 86 000 kronor inte är mycket per år för 
annonsering/marknadsföring, koncentreras annonseringen i en, högst två mediekanaler.  


De som används är Expressen inklusive KvällsPosten och GT (Göteborgstidningen) och Svenska 
Dagbladet riksupplagor.  


Införda annonser, datum: 
Expressen/KvP/GT: Våren 2014 var annonser införda följande datum: 
16,17,18,19,20,22 och 26 maj. Till detta kom ett antal pluggannonser = gratisannonser.  


(SvD var på hösten enbart: 24 november, 1, 8, 15 och 22 december. Plus 27 november och 4 december. ) 


Pris:  
Expressen/KvP/GT: På de annonser vi betalade för, 7 stycken, 77 procent i rabatt.  PLUS 
gratisannonserna. 


Av SvD får vi 50 % rabatt.  


 


Hur många som nåtts av vårt budskap, resultat: 
Exp/KvP/GT: Ett införande på en dag/vardag når cirka 940 000 läsare. (Lions hade 19 införande.)  


SvD: Ett införande på en dag cirka 410 000 läsare. (Lions hade 7 införande.) 


 


Budskapet i annonserna: 
Mässlingsbudskapet.  (Se annons bilagd.)  


 


Rapport till GR 2, 2014.  
Lions annonsering våren 2014.  
Av MD 101 PR, info.ansvarig Maud Nordell 
31 augusti 2014. 
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Rapport till GR 2 2014 om PR gruppens arbete.  


PR-gruppens uppdrag: Att förstärka MD och klubbarnas PR. (Utåtriktat arbete.) I det arbetet ta fram 
en PR och aktivitetsplan för Sveriges Lions till GR 3. (Arbetet stannar inte vid en plan, utan vi ska även 
se till att verkställa den.) 


PR gruppen är: Maud Nordell - journalist och kommunikatör, MD 101- sammankallande, Hans 
Mejdevi – journalist och prc i 101-B samt Mikael Östman – marknadsförare, pdg 101-N.  


Delrapport över vilka punkter som vi vill ha med i den kommande PR och aktivitetsplanen.  


Syftet med PR-gruppen är att stärka PR-arbetet. PR-arbete inom Lions har skett och sker sedan 
tidigare, men en förstärkning behövs och det är där PR-gruppen kommer in.  


Saker att jobba med för PR-gruppen, ha med i PR-planen: 


• Kartlägga media i Sverige. Redaktioner vid betal-, gratis- och facktidningar, radio- och tv-
kanaler med mera.  


• Ta fram rubriker/ämnen för debattartiklar, insändare, pressmeddelanden (som inte finns 
idag – se MDs sida, länken PR). Som vi, PRC, klubbars PR-ansvariga, kan ta till X media, med 
andra ord koppla ihop med ovan = X insändare eller artikel till Y media.  


• Ta fram presentationspaket om Lions till redaktioner. 
• Sondera om vi inte kan få en kampanj med något mediaföretag/tidning per år. Exempel 


Expressens kampanj med UNICEF ”För varenda unge”. 


• Bevaka/kartlägga mässor och andra evenemang där Lions kan medverka.  
• Marknadsföra Lions till företag. Hitta sponsor till Lions – utarbeta ett erbjudande som Lions 


kan gå ut med till företag för att hitta sponsor. Alltså: Lions erbjudande X passar ert företag Y. 
Identifiera vilka företag som kan vara aktuella för erbjudandet. 


• Marknadsföra Lions till skolor/universitet. Sätta ihop ett paket.  


• Försöka få kända ambassadörer för och till Lions. Tänk till: vilka ambassadörer passar för 
Lions? Hur många? Vad ska de göra/deras roll? För vilken sak? PDG Ralf Melin har här ett 
förslag, varför PR-gruppen ligger lågt i denna fråga så länge.  


• Årlig  PR/reklamkampanj.  


• Se över/uppdatera: Nuvarande presentationsmaterial för klubbar att använda: Ex affischer, 
ppt presentation, banners etc.  
 


• MD Hemsidan: Text och bildinnehåll.  


Internt, steg 2: 
• Informera GR om marknaden.  
• Utbildning PRC, inkludera sociala medier.Information till DG/ledning.  


Tidplan för fortsatta arbetet:  


Varje person fortsätter nu och skriver lite mer om punkterna för planen enligt: Vad, varför, mål, till 
vem, när, eventuellt kostnad etc. Detta mailas till varandra senast 12/9.  
Allt sammanställs till en plan (Maud) och sänds ut till alla innan AU/GR 3. (AU= arbetsutskottet ska ha 
det för att förbereda GR 3, vilket betyder till AU 26/9.) 


Vid pennan: 
Maud Nordell 
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Utdrag av protokoll från MD:s Rådgivande Placeringsgruppens sammanträde den7 augusti 2014  


Närvarande: Ordförande Ingvar Långström, Gunnar Lindberg och Bo Eriksson.  
 
§ 14 Ärende för behandling 


Förfall 2014-08-11 på 1 000 000 kr i SEB som löpt med 1,70 %. 
 


§ 15 Likviditetsrapport 
En utbetalning till ”Rent Vatten” på 700 000 kr i augusti medför att endast en 
begränsad del av förfallet kan omplaceras. Rådgivande Placeringsgruppen kommer 
därför föreslå att det aktuella förfallet tills vidare placeras på checkkontot. 
 


§ 16 Marknadsbedömning 
Sedan föregående möte har aktiebörsen rört sig nedåt. Även räntor och råvaror visar 
nedåtgående tendenser. Marknaden har därför svårt att finna goda placeringar till 
begränsad risk. 


 
 
§ 17 Placeringsalternativ 
 I SEB. Placeringskonto 
 90 dagar 0,70 %. 180 dagar 1,05 %. 360 dagar 0,40 % 
 I Länsförsäkringar Bank. Fasträntekonto 
 90 dagar 1,05 %. 180 dagar 1,45 %. 360 dagar 1,30 % 
 I Nordea. Fasträntekonto 
 90 dagar 0,90 %. 360 dagar 1,20 %. 
 I Swedbank. Fast ränta. 
 90 dagar 0,99 %. 180 dagar 1,05 %. 360 dagar 0,99 %. 
 
 Specialinlåning erbjuder lägre räntor. 
 
§ 18 Rekommendationsbeslut korta placeringar. 


Det förfallna beloppet på 1 000 000 kr i SEB föreslås bli överfört till checkkontot. I 
samband med förfall på  3 000 000 kr vid kommande månadsskifte så får en prövning 
ske ifall detta behöver inlösas i sin helhet eller omplaceras på ett lägre belopp. 


 
§ 19  långa placeringar. 


I Lannebo Fonders Mixfond finns 120 914,32 andelar till kurs av 16,78 kr. Värdet 
uppgår till 2 028 942 kr. Värdeökningen i fonden uppgår till 288 632 kr. Investerat 
belopp utgör 1 740 310 kr. Värdeökningen under 2014 uppgår till 4,0 %. 


§ 20 Rekommendationsbeslut långa placeringar. 
Lannebo Mixfond innehåller en blandning av aktier och räntebärande värdepapper. I 
dagsläget består fonden av 59 % aktier. Andelen aktier kan uppgå till 100 %.  
Placeringsgruppen förslår att placeringen kvarstår. 


 


§ 21 Utestående placeringar efter detta sammanträde. 


Om AU följer Placeringsgruppens rekommendationer kommer utestående placeringar 
att se ut på följande sätt: 


a) Kortfristiga placeringar 
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1) 4,5 mkr Fasträntekonto hos Länsförsäkringar Bank AB till 1, 85 % med 
förfallodag den 2014-10-29 


2) 3,0 mkr Placeringskonto i SEB till 1,70 %  förfallodag 2014-09-01 
3) 1,5 mkr Fasträntekonto i Nordea till 1,85 % förfallodag 2014-12-02 
4) 1,0 mkr Placeringskonto i SEB till 1,50 % förfallodag 2014-12-23 
5) 1,0 mkr Fasträntekonto i Nordea till 1,20 % förfallodag 2015-07-24 


 


 
6)  817 271 kr. Konto med 30 dagars uppsägning, 1,70 % i Marginalen Bank  


 


b) Långfristig placering 
2 028 942 kr Lannebo Fonder, Mixfond. 


§ 22 Kommande sammanträde.  
Fastställdes nästkommande sammanträde till fredag den 29 augusti 2014. 
Sammanträdet sker som telefonmöte med början kl. 10,00.  


§ 23 Avslut. 


 Sammanträdet avslutades av gruppens ordförande, Ingvar Långström. 


 


Långsele, Sigtuna och Knivsta den 7 augusti 2014. 


 Ingvar Långstöm Gunnar Lindberg Bo Eriksson 


 
 
 
 
 
Trollhättan 2014-08-11 
Björn Wahlenius 
Controller 
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Till Guvernörsrådet   2014-08-08 
 
”Women in Lions”  
 
Bakgrund 
 
Vid NSR januari 2014 beslöts att tillsätta en arbetsgrupp med en representant från vartdera 
medlemslandet.  
 
Vid GR 1 som hölls i Toronto direkt efter Convention togs beslut om att PDG Eva Persson skall vara 
den svenska representanten i ”Women in Lions” 
 
Vid CC mötet som också hölls i Toronto kom man fram till att varje medlemsland står för kostnaderna 
för sin representant fram tills NSR i januari 2015, inför vilket CC gruppen skall göra en budget 
gällande kostnader för gruppens arbete. 
 
Inte alla länder har beviljats bidrag för sin representant att ha ett arbetsmöte tidigare än NSR varför 
gruppen har beslutat att fram till dess arbeta efter följande mönster. 
 


1. Förklara för Guvernörsrådet om planerna för arbetet inom ”Women in Lions” 
a. Mål 1 är att öka andelen kvinnliga medlemmar inom Lions 
b. Mål 2 Det långsiktiga målet är att ha en 50 % andel kvinnor i alla styrelser och råd. 


 
i. MD 101s mål är att tillsätta en ordförande och ett team i alla distrikt inom MD  


 
ii. MD 101s mål är att under 2014/2015 genomföra ett/en event/kvinnokonferens 


antingen som ett pilotprojekt inom ett distrikt, i ett samarbete mellan två eller 
flera distrikt eller som ett projekt som passar hela MD 101. 


 
iii. Anhållan hos MD 101 om ekonomiskt bidrag för den svenska representanten inom 


”Women in Lions” att täcka hennes kostnader under verksamhetsåret. 
 


iv. Anhållan hos Lions 10 distrikt om ekonomiskt bidrag för att täcka kostnaderna för den 
grupp kvinnor som tillsätts att genomföra ”Women in Lions” program i det egna 
distriktet. 


 
v. Anhållan hos MD 101 om att MD solidariskt fördelar kostnaderna för genomförandet 


av aktiviteten under punkt 1. b. ii. 
 


2. Modellen / Processen som gruppen tar som utgångspunkt är: 
 
a. Alla länderna har redan utsett sin representant för sitt MD 
b. Att i samråd med DG utse en kontaktkvinna i respektive distrikt 
c. Kontaktpersonen etablerar i sitt distrikt ett distriktsteam på allt från minst 3 maximum 


10 kvinnor. 
d. MD representanten genomför processen med respektive distriktsledare och speciellt 


fokuserar på att det är distriktsledaren och distriktet som själva skall utveckla innehållet i 
processen från idé till genomförande för att skapa tillväxt inom det egna distriktet. 
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e. Ett samarbete mellan 


i. MDs representant i ”Women in Lions” och MD GLT och MD GMT 
ii. Distriktets representant i ”Women in Lions” och distriktets GLT och GMT 


 
3. Rapportering 


Distriktens representanter rapporterar till MD representanten 
MD representanten avrapporterar till Guvernörsrådet 
MD representanten avrapporterar till NSR 
Alla nivåer gör löpande PR för arbetet via tidningen Lions, Lions hemsidor, lokala tidningar, 
radio, TV, samt Sociala Media. 
 
Förslag till beslut från Guvernörsrådet 
 
1. Guvernörsrådet beslutar anta förslagsläggarens projektbeskrivning. 
2. Guvernörsrådet anmodar MDs representant att inkomma med en budget för den delen 


av arbetet som gäller hennes ansvarsområde. 
3. Guvernörsrådet anmodar MDs representant att förslå kandidater till distriktens ansvarige 


för arbetsgruppen inom distrikten. 
4. Guvernörsrådet anmodar respektive Distriktsguvernör att göra upp en budget för 


distriktets ”Women in Lions” representants arbete. 
 
Vellinge som ovan 
 
Eva Persson, PDG 
MD 101 representant i den Nordiska gruppen ”Women in Lions” 
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YED MD 101 rapport GR 2, 29-30 aug; 


 


• Tre läger i MD sommaren 2014; Camp Skåne 101-S, Camp Brevik 101-A, Camp 
Viking 101-U. Även 101-N skulle ha genomfört läger. Samtliga mycket lyckade! 


• 53 utgående ungdomar, 66 inkommande till Sverige. 


• YEC konferens 4-5 oktober Scandic Alvik. Viktigt att alla distrikt medverkar. Kallelse 
har gått ut. 


• Europa Forum Birmingham 29 oktober – 1 november. Avtal om platser 
inkommande och utgående 2015. Viktiga utvecklingsfrågor, diskussioner. v YED 
Marie Johansson och jag deltar från kommittén. Även GRO och vGRO åker. 


• Frågor Sverige driver tillsammans med de Nordiska länderna; 


1. Minska lägeravgifterna vid Lions internationella ungdomsläger. I det fall det 
måste tas ut, skall de framgå i lägerkatalogen. Resolution från samtliga YCEC 
vid EF i Istanbul. 


2. Noll tolerans av alkohol och droger under hela vistelsen i värdlandet. Särskilt 
uttalande från de Nordiska länderna vid EF i Istanbul. 


3. Förenklad enhetlig administration. 


• Viktigt: Aktuell lägerkatalog läggs ut efter den 4 oktober vid MD hemsida 
www.lions.se tillsvidare använd 2014 års katalog, mycket återkommer. 


• Viktiga datum att komma ihåg; 


• Preliminär ansökan YEC den 15 december, till YED den 31 december. 


• 15 december 2014 ........ Klubben sänder preliminär ansökan till YEC 


• 31 december 2014 ........ YEC sänder preliminära ansökningar till YED 


• 15 januari 2014 ............. YED sänder preliminära antagningar till YEC 


• 15 jan – 15 febr ............. Klubbarna sänder in definitiva ansökan (AP) till YEC 
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• 15 februari 2014 ........... YEC sänder definitiva ansökningar (AP) till YED 


• Senast 15 april 2014 ..... YED sänder definitiva bekräftelser till YEC 


• Mars- juni ..................... Resebyrån sänder biljetterna till ungdomarna. 


• Juli ............................... Klubbarna faktureras för biljetter 


• Augusti ......................... Klubbarna faktureras för ryggsäck med innehåll 


 


• Utskick samtliga YEC att göra den årliga rapporten YCE 510 D. 
ungdomsverksamhet i distriktet, skickas till LCI efter underskrift DG. Senast 
den 30 september. Viktigt för den internationella lägerkatalogen MDs 
uppgifter. Skriv i blanketten att alla kontakter gällande ungdomsläger 2015 
tas med YCEC MD 101. 


• Inkommande ungdomar från Australien två veckor före jul. Endast 
värdfamiljer till 3-4 ungdomar. Mer info kommer. 


• Lägerarrangörer 2015; 101-SV, 101-GD, 101-VG. 101-N? 


 


 


 


 


 


/ Mats Granath, YED MD 101 
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GMT 2014-2015                                                                    


Eksjö 2014-08-18 


Nuläge: 


Vi startar verksamhetsåret med 11 654 medlemmar. 


Jag som MD-GMT jobbar nu med att säkerställa att samtliga distrikt har en GMT-ansvarig som vet sitt uppdrag. 


Jag har skickat ut frågor som jag behöver svar på för att säkerställa detta och att få ett grepp om vilka mål 
respektive distrikt har. Detta redovisas så snart uppgifterna kommit in. 


Frågorna ser ut enligt nedan: 


Har samtliga zoner en aktiv Zonordförande?  


Känner du till de resurser som LCI tillhandahåller? 


Känner du till begreppet CEP? 
Känner du att du förstår ditt uppdrag som GMT? 


Har ditt distrikt kartlagt i vilka kommuner en ny klubb kan 
vara lämplig att bildas i? 


Finns det ett engagerat GMT-team i distriktet? 


 Vad är målet för antal medlemmar i distriktet 2015-06-30? 
 
Vi har preliminärbokat en samling för GMT ihop med GLT 4-5 oktober.  


Väl mött i Örebro 


Joakim Värn MD-GMT (familjenvarn@telia.com 076-535 27 73) 



mailto:familjenvarn@telia.com
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Vi hjälper 
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Hjälpkommitténs rapport GR2 - 2014. 
 
 
- Katastrofberedskapen, beslutade bidrag: 150 kkr. Brandkatastrofen i Västmanland. 
  Pengarna delas ut med 100 kkr. till 101B,  
  samt 50 kkr. till 101U. Klubbarna i närheten 
  av katastrofen kan sedan ansöka om bidrag 
  till drabbade familjer eller enskilda personer. 
 
  15 000 USD. Svältkatastrofen i Syd Sudan. 
  Pengarna skickas via PID Manoj Shah till  
  Lions i Sudan. (Tack till PID Jan-Åke Åkerlund 
  som initierat aktiviteten) 
 
 
- BqtL: Nu är vårt tältlager helt tomt efter att först 170 
  tält har skickats med Herkulesplan från Örebro 


 till Erbil i Norra Irak under v 34. Nu i onsdags 
skickades resten av alla tält, som fanns i lagret. 
Ett av världens största transportplan, som är 
från Ryssland, klarade av att få med allt på en 
gång. Lasten vägde mer än 100 ton. Totalt har 
1025 tält skickats till flyktingläger i Irak. 
Nu när vårt lager är tomt önskar vi i Hjälp-
kommittén naturligtvis att vi skall kunna 
beställa nya tält.  
 


- Världens barn projekt: Pågående projekt är mödravård i Morogoro  
  och diabetes i Sri Lanka. 
 
  Av 2013:s insamlade pengar skall GR besluta 
  vilka projekt som skall gälla. 
  Hjälpkommittén föreslår följande: 


- Fortsättning av projektet diabetes i Sri 
Lanka. 1 000 750 kr. 


- Ögonklinik i Burkina Faso. 851 000 kr. 
- Skolbygge i Mexiko. 550 831 kr. 
 
Totalt: 2 402 581 kr. 
 
Samtliga ansökningsformulär för projekten 
bifogas. 


Falkenberg den 24 augusti 2014 
 
Hans Hallberg 
Ordförande i Hjälpkommittén  
 
 


 
    


Hans Hallberg, PDG/IRD MD101 Adress: Gröna gatan 11 D, 311 31  Falkenberg 
Telefon: 0346-84984 Mobil: 0708-879849 E-post: hanshallberg@tele2.se 
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SAMMANSTÄLLNING FRÅN GEMENSAM ZO-UTBILDNING AUGUSTI 2014
REGION NORD (GD, N, P)


2014-2015 Bil 26-14-15
ANTAL DELTAGARE: 13 JA (%) NEJ (%)


FRÅGA 1. Var informationen tillräcklig? 100 0
Kommentarer:
Tiden var väl utnyttjad.


FRÅGA 2. Var innehållet relevant? 100 0
Bra och oftast entusiasmerande.


FRÅGA 3. Var det någon punkt som kändes onödig? 8 92
Kommentar:
Ev. presentationsteknik/retorik.


FRÅGA 4. Saknade du något? 56 44
Kommentar:
Vikten av nytänk - kreativa övningar, story telling - skapa lionsberättelser.
story-telling - berörande berättelser.
ev. vZO (6).


FRÅGA 5. Var orten och konferenslokalerna bra? 84 16
Kommentarer:
Orten - svår att nå med allmänna kommunikationer. Inte så central i "upptagningsområdet".
Hörselslinga och WIFI saknades.
Lokaleln bra och fin. Lite långt att åka.
Mycket bra (3).


FRÅGA 6. Vad är ditt betyg på upplägget av utbildningen 
skala 1-5, där 5 är bäst? MEDEL:   4.4
Mer grupparbete, det skapar engagemang och diskussioner blir bättre.







SAMMANSTÄLLNING FRÅN GEMENSAM ZO-UTBILDNING AUGUSTI 2014
REGION NORD (GD, N, P)


ÖVRIGA KOMMENTARER:
Mycket bra, måste få fortsätta med denna form av utbildning. Lite lång resa, bara 62 mil.
Bra med "hemläxa till ZO".'
Den sociala samvaron är viktig.
Ett bra kursmaterial är a och o för att sammanfatta en bra och givande kurs.
En mycket bra helg. Fortsättning ett måste!
Att vZO får gå utbildningen.
Mycket bra värdskap och utbildare.







SAMMANSTÄLLNING FRÅN GEMENSAM ZO-UTBILDNING AUGUSTI 2014
REGION MELLAN (A, B)


ANTAL DELTAGARE: 14 JA (%) NEJ (%)


FRÅGA 1. Var informationen tillräcklig? 100 0
Kommentarer:
Enkel och bra genomgång.
Mer förslag till zonaktiviteter (trivsel).


FRÅGA 2. Var innehållet relevant? 100 0


FRÅGA 3. Var det någon punkt som kändes onödig? 7 93
Kommentar:
Alltför mycket inför klubbesök.


FRÅGA 4. Saknade du något? 21 79
Kommentar:
Tiden - att lära från varandra.
Mer utrymme till diskussion.
Mer idétänk.


FRÅGA 5. Var orten och konferenslokalerna bra? 100 0
Kommentarer:
Mycket bra! (5)
Ja, men gärna en mer central plats i distriktet.


FRÅGA 6. Vad är ditt betyg på upplägget av utbildningen 
skala 1-5, där 5 är bäst? MEDEL:   4.4


ÖVRIGA KOMMENTARER:







SAMMANSTÄLLNING FRÅN GEMENSAM ZO-UTBILDNING AUGUSTI 2014
REGION MELLAN (A, B)


Vill ge 5 men då tar jag udden av att göra den ännu bättre, så det blir en 4.
Jag tyckte den var bra och relevant. Tack så mycket.
Allt var bra, men vi borde kunna förlägga utbildningen till en lördag. Det känns jobbigt att ägna en helg.
5+++ Mycket bra ledning!







SAMMANSTÄLLNING FRÅN GEMENSAM ZO-UTBILDNING AUGUSTI 2014
REGION SYD (S, SV, VG)


ANTAL DELTAGARE: 20 JA (%) NEJ (%)


FRÅGA 1. Var informationen tillräcklig? 100 0
Kommentarer:
Ja, både innan och under dagarna.
Mycket bra info. (2)
Kan väl aldrig bli helt tillräcklig?


FRÅGA 2. Var innehållet relevant? 100 0
Ja, bra med flera röster som föreläsare.
Fått en bra bild av ZO-rollen.
Lättförståeligt
Ja, och lagom långa punkter.


FRÅGA 3. Var det någon punkt som kändes onödig? 10 80
Kommentar:
Möjligen info om grundorganisationen.


FRÅGA 4. Saknade du något? 32 68
Kommentar:
Möjligheterna att hitta info på nätet.
Info att vi som DG skulle få 2,5 timmar till vårt förfogande. Inga förberedelser gjorda. (2)
My LCI + medlemsregistret. Genomgång av Zos ansvar enligt handboken.
Lite ekonomi inför zonmötena. Vad ska det kosta? Finns det pengar i zonen?
Tomma papper att anteckna på (hålslagna).


FRÅGA 5. Var orten och konferenslokalerna bra? 100 0
Kommentarer:







SAMMANSTÄLLNING FRÅN GEMENSAM ZO-UTBILDNING AUGUSTI 2014
REGION SYD (S, SV, VG)


Bra hotell, bra lokaler och Mölndal är en tillräckligt central plats för deltagande distrikt.
Lätt att hitta och trevliga lokaler.
Mycket bra (2).
Utmärkt.
Kost och logi - mycket bra.


FRÅGA 6. Vad är ditt betyg på upplägget av utbildningen 
skala 1-5, där 5 är bäst? MEDEL:   4.4


ÖVRIGA KOMMENTARER:
En mycket trevlig helg! Denna utbildning bör ligga vZO-utbildningen. Tack ska ni ha.
Känns som att vi nått närmare både zon, distrikt och MD. Riktigt bra tillställning.
En mycket bra kursledning. Viktigt att närvara!
Väl genomtänkt och förberett. Bra tips!
Bra koppling genomgångar - konkret koppling DG.
Namnbricka på alla = mer lära känna.
Uppfattade inte att hemläxan skulle lämnas in skriftligt.
Bra uppdelning av föreläsare. Bra nivå. Bra föreläsare.







SAMMANSTÄLLNING FRÅN GEMENSA ZO-UTBILDNING AUGUSTI 2014
DISTRIKT A, B, GD, N. P, S, SV, VG


ANTAL DELTAGARE: 47


FRÅGA 1. Var informationen tillräcklig?
Kommentarer:
Se regionsammanställningarna.


FRÅGA 2. Var innehållet relevant?


FRÅGA 3. Var det någon punkt som kändes onödig?
Kommentar:
Se regionsammanställningarna.


FRÅGA 4. Saknade du något?
Kommentar:
Se regionsammanställningarna.


FRÅGA 5. Var orten och konferenslokalerna bra?
Kommentarer:
Se regionsammanställningarna.


FRÅGA 6. Vad är ditt betyg på upplägget av utbildningen 
skala 1-5, där 5 är bäst?


ÖVRIGA KOMMENTARER:
Vill ge 5 men då tar jag udden av att göra den ännu bättre, så det blir en 4.
Jag tyckte den var bra och relelvant. Tack så mycket.
Allt var bra, men vi borde kunna förlägga utbildningen till en lördag. Det känns jobbigt att ägna en helg.
5+++ Mycket bra ledning!
Mycket bra, måste få fortsätta med denna form av utbildning. Lite lång resa, bara 62 mil.
Bra med "hemläxa till ZO".'
Den sociala samvaron är viktig.
Ett bra kursmaterial är a och o för att sammanfatta en bra och givande kurs.
En mycket bra helg. Fortsättning ett måste!
Att vZO får gå utbildningen.
Mycket bra värdskap och utbildare.
En mycket trevlig helg! Denna utbildning bör ligga vZO-utbildningen. Tack ska ni ha.
Känns som att vi nått närmare både zon, distrikt och MD. Riktigt bra tillställning.
En mycket bra kursledning. Viktigt att närvara!
Väl genomtänkt och förberett. Bra tips!
Bra koppling genomgångar - konkret koppling DG.
Namnbricka på alla = mer lära känna.
Uppfattade inte att hemläxan skulle lämnas in skriftligt.
Bra uppdelning av föreläsare. Bra nivå. Bra föreläsare.







SAMMANSTÄLLNING FRÅN GEMENSA ZO-UTBILDNING AUGUSTI 2014
DISTRIKT A, B, GD, N. P, S, SV, VG


JA (%) NEJ (%)


100 0


100 0


3 97


34 66


75 25


MEDEL:   4.4





		REGION NORD

		REGION MELLAN

		REGION SYD

		TOTALT
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• September 


• Skicka ut nominerings-underlag till 
klubbarna via DG och DVNO.  


• Kontoret lägger på nätet och mailar alla 
klubbar var dokumenten hämtas.  


• Utskick läggs på hemsida. 


• Maila kopia till GRO, vGRO, IPCC och 
Controller. 


• Artikel till tidningen Lion. 


 


• Oktober 


• Påminn om nominerings-perioden 
genom att be DG informera i sina 
nyhetsbrev och att ZO tar upp 
nomineringsmöjligheten på zon 
möten. 


• December 


• Klubbarna lämnar förslag som skall 
vara Distriktsvalnämnden (DVN) 
tillhanda senast den 31 december. 


 


Arbetsgång 








 
 
Jan-Åke Åkerlund 
PID/LCIF MDC 
Tfn: 040457852, 0705708058 
jan.ake.akerlund@gmail.com  
 


(Lions Internationella Hjälpfond) 
Arbetar efter devisen: 
Lokal service – Global påverkan 
Inom följande fyra (4) huvudområden 
* Bevara syn * Hjälpa ungdomar   
* Tillhandahålla katastrofhjälp * Humanitära insatser 
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     2014-08-04 


Till GR 2,  
med kopia till LCIF DC, 
 
 


LCIF 2014 – 2015 
Allt tyder på att vi - MD 101 - återigen blir bäst i Europa per capita (lionmedlemmar) med donationer till 
LCIF för verksamhetsåret 2013-2014. Det vore mycket intressant om vi nu, för tredje året i rad, kunde 
följa upp detta under innevarande verksamhetsår. Det är speciellt vid katastrofer som vi visar vårt stora 
engagemang, med hjälpen till Filippinerna som det i särklass största. Men även insatserna till de Syriska 
flyktingarna i Syriens grannländer m m är storartade.  
 


Dessutom kan man framhålla att vi i Sverige även i övrigt har ett stort engagemang för internationell 
hjälp. Vårt tältprojekt, ”Bring Quality to Life” är känt över hela lionvärlden. Många klubbar och Distrikt 
har dessutom egna IR-projekt som inte framgår av LCIF-statistiken. 
 


Förhoppningsvis har alla Distrikt skickat in sina LCIF-MÅL. Sedan gäller det att efter bästa förmåga leva 
upp till dessa. Till syvende och sist är det klubbarnas inställning som ligger till grund. DG, LCIF DC, IRC 
och PRC måste hålla klubbarna välinformerade i dessa så viktiga frågor.  
 


LCIF´s huvudmål måste alltid vara aktuella ända ner på klubbplanet.  
Donera öronmärkt till: 
 Bevara syn – SIGHT FIRST 
 Hjälpa ungdomar – t ex LIONS QUEST 
 Tillhandahålla katastrofhjälp, vi vet inte när och inte var, vi vet bara att det kommer 
 Humanitära insatser – MÄSSLINGSINITIATIVET som pågår t o m 100-årsjubileet 2017 


 


Donera även icke öronmärkt till: 
 Icke öronmärkt – LCIF använder pengarna där behovet är störst, samt 
 MJF/PMJF – det finns många framstående Lions att tilldela denna hedersbetygelse. 


              Även här använder LCIF pengarna där behovet är störst  
 
Med förhoppning om bästa möjliga uppslutning, hälsar 


Jan-Åke Åkerlund, PID/LCIF MDC     
 



mailto:jan.ake.akerlund@gmail.com



